



Introducing new bus routes Effective from 09th February 2024

Route: 11

Route 11B has been renamed as 11

These changes have been implemented to facilitate passenger identification and improve the overall user experience. Please make a note of these modifications and plan your journeys accordingly.

Routes: 16 & 25

Route 16A and 16B has been converted into 16 & 25

The route, starting between Al Rashidiya Bus Station and Al Awir, is now known as 16, and the route, starting between Gold Souq Bus Station and Al Rashidiya Bus Station, is now known as 25.

Route W20: Stadium Metro Station – Al Mamzar Beach

Weekend (Friday to Sunday only) service connecting between Stadium Metro Station and Al Mamzar Beach with a frequency of every 30 mins between 5 pm and 11 pm.

Route Modifications

Route F62: Extension to Dubai Festival City and Al Garhoud areas.

Route CO4: Extension to Mohammed Bin Rashid Library. Route 103 : Converted into direct service to Global Village. Route 106: Converted into direct service to Global Village.

Route E303: Diverted Via Sharjah, Al Ithihad Road

Route Cancelled

Routes: 11B, 16A, 16B and 64A

Route 64A has been cancelled due to unpopular demand and passengers are requested to use alternative public transport services to reach their destinations.

انطلِق بالحافلة إلى أبعد مدى

تعرّف على الخطوط الجديدة لحافلات الهيئة اعتباراً من تاريخ 09 فبراير 2024

خط : 11

تم تغيير اسم الخط من 11B الى خط رقم 11

حيث أن هذه التغييرات لتسهيل راحة مستخدمي الحافلات وتحسين تجربة المستخدم يرجى الاطلاع عن هذه التغييرات والتخطيط لرحلاتكم وفقًا لذلك.

خطوط : 25 & 25

تم تبديل خطى 16Aو 16B الى 16 و 25

حيث أن الخط الذي يبدء من حافلات الراشدية الى العوير يصبح خط 16، والخط الذي يبدء من سوق الذهب إلى الراشدية يصبح خط 25

خط W20: محطة مترو استاد – شاطئ الممزر

يعمل في عطلة نهاية الأسبوع من يوم الجمعة الى الأحد فقط ويربط بين محطة مترو استاد وشاطئ الممزر بزمن تقاطر كل 30 دقيقة ما بين الساعة 5 مساءَ و 11 مساءً.

تعديلات على الخطوط

خط F62 : تمديد المسار إلى دبي فستيفال سيتي ومنطقة القرهود.

خط CO4 : تمديد المسار الى مكتبة محمد بن راشد.

خط 103 : تحويل الخدمة بشكل مباشر إلى القرية العالمية.

خط 106: تحويل الخدمة بشكل مباشر إلى القرية العالمية.

خط E303: تحويل المسار عن طريق شارع الاتحاد الشارقة.

الخطوط الملغية

الخطوط: 11B, 16A, 16B و 64A

تم إلغاء خط 64A بسبب عدم وجود حجم طلب من الركاب على الخط ويتطلب من الركاب استخدام خدمات النقل البديلة للوصول الى وجهاتهم



